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RenAM 500 多激光平台 — 有毒有害物质表 

RenAM 500 Multi Laser Platform - Hazardous Substance Table 

 

中华人民共和国电子信息产品有毒有害物质限量标准  (依据 SJ/T11364 为标准) 

Control of Pollution, Applicable in the People’s Republic of China (Based on the standard SJ/T11364) 

 

部件名称 

Component Name 

有害物质 

Hazardous Substances 

铅 

Lead 

(Pb) 

汞 

Mercury 

(Hg) 

镉 

Cadmium 

(Cd) 

六价铬 

Hexavalent 

Chromium 

(Cr(VI)) 

多溴联苯 

Polybrominated 

biphenyls 

(PBB) 

多溴联苯醚 

Polybrominated 

diphenyl ethers 

(PBDE) 

印制电路板组件 

Printed Circuit Board Assemblies 
X O O O O O 

电动执行器 

Electric Actuator 
X O X O O O 

供电电源 

Power Supplies 
X O O O O O 

电气柜组件 

Electrical Cabinet Assembly 
X O O O O O 

电缆及线束 

Cables & Cable Assembies 
X O O O O O 

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。 

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364. 

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 标准规定的限量要求以下。 

O: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement of GB/T 26572. 

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 标准规定的限量要求。 

X: Indicates that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement of GB/T 26572. 



文件号及修订版 – PD-6521-9707-02 

Document Number & Revision – PD-6521-9707-02 
 

 

 

 


